
 
Náš tým se ve dnech 20. až 27. března zúčastnil světového poháru ve sportovní střelbě z pušky 

a pistole v Indickém Bhópálu.  
 
Členové týmu: 
Muži: 
Jiří Přívratský 
 
Ženy: 
Lucie Brázdová 
Aneta Brabcová  
Sabina Thurnwaldová 
 
Doprovod – trenér: 
Luboš Opelka 
 
Výsledky si prohlídněte na následujícím odkazu: 
 
https://www.issf-sports.org/competitions/venue/results.ashx?cshipid=3112 
 

Když testy na Covid nás všech dopadly dobře, cesta začala setkáním všech účastníků v Praze. 
Pak následoval odlet do Varšavy, dále do Dillí a pokračování do Bhópálu. Cesta trvala 30 hodin. Byla 
velmi dlouhá. Čekání v Dillí bylo nekonečné, celkem 10 hodin při cestě tam a 14 hodin při cestě zpět. 
To byla určitě ta nejhorší část soutěže. Pořadatel nepochopitelně požadoval tyto dlouhé časy. Byly zde 
výpravy, které byly nucené čekat na letišti 17 hodin i déle. Po nekonečném čekání tým dorazil do místa 
konání a teprve byl klid a začátek přípravy na samotné soutěžení. 
 
Přivítání na letišti v Bhópálu bylo příjemné! Pořadatel se moc snažil! Foto po úmorné cestě v autobusu 
na hotel. Nálada byla dobrá, nejhorší bylo za námi. 
 

 
Následně začaly tréninky, přejímky, kontroly všeho potřebného, akreditace včetně všech 
administrativních procedur.  
 

https://www.issf-sports.org/competitions/venue/results.ashx?cshipid=3112


Střelnice byla nádherná, určitě se zde nešetřilo. Vše v elektronice. Celý komplex byl složen ze 
střelnice na 10, 25, 50 metrů a dokončovala se střelnice na broky.  

 
Venkovní pohled na střelnici 50 m. Vše bylo uklizené, čisté, snad jen ty toalety        ! 
 

 
Budova pro přejímky a pravá budova je střelnice na 10 m. 
 



 
Vzduchovka uvnitř. Klimatizovaná, příjemné světlo, vše bez komplikací. Foto z tréninku Sabina testuje 
podmínky. 
 

 
Malorážka jak vymalovaná. Lucka při tréninku klečáku. Bylo třeba hodně testovat vítr.  
 



 
Foto při soutěži Mix týmu – Jirka a Lucka při první soutěži. 
 
 

 
V době soutěže probíhal pro trenéry z Indie seminář o józe. Také bych to chtěl zkusit, ale nebyl čas.  
 
 
Až si budete prohlížet výsledky zjistíte, že se nám mnohdy dařilo. Každý si zde něco zastřílel poměrně 
a někdy zase očekával víc. Nejvíce se dařilo Jirkovi, byl dvakrát ve finále a Aneta byla dokonce vítězka 
jediné naší medaile. Byla stříbrná. Viz následující fota. 
 



 
Finále Jirka ve vzduchovce – byl nespokojený, já spokojený byl. Osmé místo a pro Jirku potřebný 
„trénink“ finále! A výsledek? 631,3 je prostě super!! 
 

 
Finále zase Jirka v soutěži 3x20 – páté místo, výsledek 590 bodů. Zase velký úspěch!  
 
 
 



 

 
 

 
 

Perfektně postavené polohy Anety, pracovitost a vysoká dlouhodobá střelecká dovednost Anetu staví 
vždy do předních pozic všude na podobných závodech. Celé finále bylo povedené, já jsem si nejvíce užil 
fantastický stojákový výkon. Všimněte si soustředěnosti, klidu ve tváři a perfektní přípravu na ránu. 
Radost se koukat na finále. Hledejte na YouTube! 

 



 
Foto ihned po finále. Velká radost – stříbro bylo doma.  
 

 
 

Takto vypadají medaile, Aneta si jí odváží domů.  
 
 Celkově musím hodnotit soutěž velmi kladně. Počet účastníků nebyl velký. Řada týmů sice 
chyběla, ale pro postup do finále bylo třeba střílet světově. Ptal jsem se na hodnocení všech účastníků, 
vládla spokojenost. Komplikovaná byla doprava na letišti v Indii tam i zpět. Nepředstavitelně dlouhá 



doba odbavování, čekání na letišti a samotná práce leteckého personálu byla diskutabilní, ale nakonec 
to vyšlo. V obou směrech cesty byl součástí přepravy závěrečný běh do letadla, toto není vtip. Byly to 
nervy. Mám však pocit, že to stálo za to. Každý, kdo se někdy probojuje na závody této úrovně, musí 
zapomenout, že to je dovolená. Byl to týden velice náročný, plný nových zážitků, někdy ne zcela 
příjemných, ale tak to prostě je. Celý tým pracoval kompaktně, sportovci byli samostatní, vše zvládli. 
Protože jsem cestoval s týmem sám, samostatnost byla podmínkou. Přiznávám také chybu při snídani, 
napil jsem se nebalené vody, bylo to zaplacené vysokou teplotou, průjmy a jedením léků. Velmi 
nepříjemná situace, bál jsem se, že tým bude muset odjet na střelnic zcela sám, ale nakonec jsem to 
„přežil“. 
 
 A závěrečné oblíbené děkování. Díky všem sportovcům, trenérům, rezortům, členům 
realizačního týmu a naším sponzorům! Díky Vám zde naše vlajka vlála. 
 

 
 

A reprezentační dresy byly vidět. 

 



 
 

 
 

Za účastníky SP Indie, zdraví Luboš Opelka – reprezentační trenér puškové disciplíny.  

                                                                                                                        

                                             
 
 

 
 

PS: Tým Indie patří mezi top týmy planety. Toto visí u vchodu do střelnice 10 metrů. S pokorou musím 
přiznat, že je obdivuji a rád při střelbě sleduji. 


